

KERAJAAN NEGERI KELANTAN
PEJABAT TANAH DAN JAJAHAN KOTA BHARU
15000 KOTA BHARU, KELANTAN



KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor/pembekal **BUMIPUTERA** yang beralamat di **Jajahan Kota Bharu** serta berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Malaysia(CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor(PKK) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut :

Bil	No.Sebutharga/ Tajuk Projek	Gred / Kategori / Pengkhususan	TARIKH TUTUP
1	<u>PTJKB 01/2019</u> Kerja-Kerja Menyelenggara Jalan Belakang Kem, Pengkalan Chepa, DUN Chempaka, Kota Bharu	G1 / CE / CE01	25 Februari 2019 (ISNIN) (sebelum atau pada 12.00 tengahari)
2	<u>PTJKB 02/2019</u> Kerja-Kerja Menyelenggara Jalan Kampung Madat Ke Pulau Tok Mis, Jaya Setia Badang, DUN Chempaka, Kota Bharu	G1 / CE / CE01	
3	<u>PTJKB 03/2019</u> Kerja-Kerja Menyelenggara Jalan Tali Air Alor Lintah Kampung Landak, DUN Chempaka, Kota Bharu	G1 / CE / CE01	

- 1) Segala maklumat dan dokumen Sebutharga boleh didapati semasa waktu pejabat di **Bahagian Pembangunan, Pejabat Tanah dan Jajahan Kota Bharu** mulai dari **18hb. Feb 2019**.
- 2) Dokumen Sebutharga kerja hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang membawa Pendaftaran **Asal** (PKK dan SPKK) yang dikeluarkan oleh CIDB.
Dokumen Sebutharga bekalan/perkhidmatan hanya akan dikeluarkan kepada pembekal yang membawa SALINAN Sijil Pendaftaran yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan.
- 3) Kontraktor/pembekal yang ingin memasuki Sebutharga di atas adalah dikehendaki menyediakan wang tunai **RM30.00 (Ringgit Malaysia : Tiga Puluh Sahaja)** sebagai bayaran dokumen Sebutharga.
- 4) Taklimat/lawatan tapak Sebutharga adalah **DIWAJIBKAN** dan hanya kontraktor/pembekal yang menghadiri dibenarkan mengambil Sebutharga. Kontraktor/pembekal hendaklah melaporkan diri pada **18hb. Februari 2019** jam **9.30** pagi di **Bilik Gerakan, Pejabat Tanah dan Jajahan Kota Bharu**. Hanya penama syarikat sahaja di dalam Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) / Sijil Akaun Pendaftaran Syarikat Kementerian Kewangan sahaja boleh menghadiri taklimat/lawatan tapak.
- 5) Sebutharga ini akan ditutup pada **25hb. Februari 2019**. Dokumen Sebutharga hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Bahagian Pembangunan, Pejabat Tanah dan Jajahan Kota Bharu tidak lewat dari jam 12.00 tengahari pada hari tersebut.

DATU' HAJI TENGKU AZMI BIN HAJI TENGKU JAAFAR
KETUA JAJAHAN
KOTA BHARU

11 Februari 2019